
Svar från FKM avseende förfrågan om längd på biobanksförvaring från regeringskansliet 

 

FKM anser att det tydligt bör anges att bevarandetider är en medicinsk fråga. Socialstyrelsens 

allmänna råd har tidigare angivit rekommenderade bevarandetider för olika typer av prov - baserat 

på det medicinska behovet att förvara dem. 

Lämpligt att det även fortsättningsvis anges endast via Socialstyrelsens allmänna råd och inte via 

lagstiftning. De medicinska behoven ändrar sig hela tiden. 

Det bör också vara tydligt att bevarandetider är minimirekommendationer, dvs hur länge man minst 

måste bevara proven. Det bör vara tydligt att man kan bevara längre om det finns resurser och behov 

för det. 
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